

Title (en)
Office chair.

Title (de)
Stuhl, insbesondere Büro- oder Arbeitsstuhl.

Title (fr)
Chaise de travail.

Publication
EP 0310544 A1 19890405 (DE)

Application
EP 88810510 A 19880725

Priority
CH 374187 A 19870928

Abstract (en)

The seat (13, 13') with the adjusting mechanism (19) is always covered at the bottom by the same covering board (25) independently of the seat shape, which allows a great variety in shape of the seat. Said covering board is screwed to the seat (13, 13') or the seat support (21). Armrests can be fitted or exchanged easily. Indentations (47, 49), extending laterally outwards in the covering board, are provided for receiving said armrests.
<IMAGE>

Abstract (de)

Der Sitz (13, 13') mit dem Verstellmechanismus (19) wird unten unabhängig von der Sitzform immer mit der gleichen Verschalung (25) abgedeckt, was eine grosse Formvielfalt des Sitzes erlaubt. Diese Verschalung ist mit dem Sitz (13, 13') bzw. dem Sitzträger (21) verschraubt. Armlehnen sind leicht auswechsel- oder nachrüstbar. Zu deren Aufnahme sind in der Verschalung seitlich nach aussen laufende Vertiefungen (47, 49) vorgesehen.

IPC 1-7
A47C 1/032; A47C 7/00

IPC 8 full level
A47C 1/032 (2006.01); **A47C 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 7/004 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] CH 524982 A 19720715 - STELLA WERKE AG [CH]
- [A] US 3589772 A 19710629 - LEAVER GARDNER
- [A] FR 2489680 A1 19820312 - MODERN TUBE SA [FR]

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0310544 A1 19890405; EP 0310544 B1 19910424; AT E62797 T1 19910515; DE 3862556 D1 19910529

DOCDB simple family (application)
EP 88810510 A 19880725; AT 88810510 T 19880725; DE 3862556 T 19880725